

## **Mission Prayer Movement: United Kingdom Short Term Missions October 3, 2023**

As the UK STM team is going to UK this coming Friday (10/6-10/15), let us as the sending church support them in our prayers. They will visit homes of the new Hong Konger immigrants, host evangelistic outreaches, and minister in the college fellowship at the local university. The following are the team's prayer requests:

1. Please ask the Lord to protect our travels and health.
2. Pray for God to give us sensitivity to the emotions and needs for those we are ministering to.
3. Please ask God to give us wisdom to say the right words.
4. Pray for wisdom and confidence to communicate appropriately with local friends whether they are believers or not!
5. May the Lord help us establish good relationships with local friends.
6. Pray that God will preserve the health, confidence, and unity of the team.
7. I long to be inspired by God during short-term missions.
8. Please ask the Lord to give us the opportunity to witness Him and have wonderful fellowship with the local pastors of the church.

### **宣教祈禱運動：英國短宣隊**

**2023年10月3日**

由於短宣隊將於本週五（10/6-10/15）前往英國，讓我們作為差遣的教會用祈禱來支持他們。他們將到當地新香港移民進行家訪、舉辦佈道活動，並在當地的大學團契中帶領週會。以下是團隊的代禱事項：

1. 求主保守我們的出入及健康
2. 求主賜我敏感被關懷者的情緒及需要。
3. 求神賜智慧讓我說適當合宜的話。
4. 賜我們智慧、信心與當地無論是信主或未信主的朋友能夠有合宜的溝通！
5. 求主幫助我們跟當地朋友建立良好關係。
6. 求神保守團隊的健康、信心和合一的心。
7. 渴望在短宣中能得著神的啟發。
8. 求主給我們機會見證祂，和當地同工教會有美好的相交。